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Wat vinden jullie fijn/werkt voor jullie het snelst? Ik kan ook eerst een voorzet doen, met de QA en info die ik heb?

Heb daar vanmorgen evt tijd voor.

Algemeen

- Hoe komt zo’n besluit voor faunabeheer tot stand? Hoe maak je een afweging tussen al die verschillende

belangen die spelen?

- Hoe weet je hoeveel schade er is/gaat ontstaan?

Hoeksche Waard

- Is er eerder om een ontheffing gevraagd? Was de provincie eerder bekend met de problematiek in het

gebied?

- Waarom afschot, zijn er geen andere mogelijkheden om schade te beperken en veiligheid te waarborgen?

- Waarom kiest de provincie niet voor beheer?

- Wordt de schade in dit specifieke geval vergoed?

Van: @kro-ncrv.nl> 

Verzonden: donderdag 2 september 2021 09:14

Aan: @pzh.nl>

Onderwerp: Re: Verzoek Pointer - damherten Hoeksche Waard

Beste ,

Ja, dat vinden we zeker jammer. Dit zijn inderdaad de vragen die we op dit moment hebben, mocht er nog iets

bijkomen dan hoor je dat zsm van mij. 

En qua deadline, liefst zo snel mogelijk. Als het vandaag einde dag lukt zou dat fijn zijn, dan kan ik namelijk jullie

antwoorden nog meenemen in sommige van de interviews. Maar wellicht is dat te kort dag? Ik kan niet helemaal

inschatten hoe snel je de informatie bij elkaar kan krijgen. En anders zou volgende week dinsdag einde dag ook een

optie zijn. 

Dank alvast voor het uitzoeken!

Pointer

Van: @pzh.nl>

Datum: donderdag 2 september 2021 om 08:57

Aan: @kro-ncrv.nl>

Onderwerp: RE: Verzoek Pointer - damherten Hoeksche Waard

, 

Goed elkaar eerder deze week even gesproken te hebben. Ik heb het voorgelegd aan de gedeputeerde, en we kiezen

ervoor schriftelijk te reageren, met name vanwege de rechtszaak die loopt. Ik snap dat je daar niet blij mee bent

maar het is even niet anders. 

Uit onderstaande mail en ons gesprek destilleer ik de volgende vragen:

Algemeen
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- Hoe komt zo’n besluit voor faunabeheer tot stand? Hoe maak je een afweging tussen al die verschillende

belangen die spelen?

- Hoe weet je hoeveel schade er is/gaat ontstaan?

Hoeksche Waard

- Is er eerder om een ontheffing gevraagd? Was de provincie eerder bekend met de problematiek in het

gebied?

- Waarom afschot, zijn er geen andere mogelijkheden om schade te beperken en veiligheid te waarborgen?

- Waarom kiest de provincie niet voor beheer?

- Wordt de schade in dit specifieke geval vergoed?

Klopt het zo? Nog andere vragen? Wanneer wil je de antwoorden uiterlijk ontvangen?

Ik zal zorgen voor beknopte antwoorden zodat je ze zo goed mogelijk kunt gebruiken. 

Groet,  

Van: @kro-ncrv.nl> 

Verzonden: woensdag 25 augustus 2021 12:51

Aan: pzh.nl>

Onderwerp: Verzoek Pointer - damherten Hoeksche Waard

Beste ,

Ik probeerde je zojuist telefonisch te bereiken, maar kreeg je voice-mail. Vandaar ook even deze mail.

Ik ben werkzaam voor het onderzoeksplatform Pointer van de KRO-NCRV en momenteel bezig met de voorbereiding

van een uitzending over wildbeheer. In die uitzending zullen we ook aandacht besteden aan het voornemen van de

provincie Zuid-Holland om de populatie damherten in de Hoeksche Waard terug te brengen naar nul. Wij hebben

contact met een aantal bewoners die zich het lot van die dieren aantrekken en zich afvragen waarom er is gekozen

voor deze optie. En bijvoorbeeld niet voor beheer. Maar zijn ook geïnteresseerd in de verhalen van de

landeigenaren die mogelijk economische schade hebben door een groeiende populatie. In de openbare stukken kan

ik al veel teruglezen over jullie motivatie om voor een nulstand te kiezen, maar heb er graag ook nog wat

uitgebreider contact over. Ook omdat ik nog een paar aanvullende vragen heb. 

Uit de stukken begrijp dat er nooit eerder een ontheffing is afgegeven voor het beheer in dat gebied, maar mij is

bijvoorbeeld nog niet duidelijk of er wel eerder om een ontheffing is gevraagd? En of de provincie bekend was met

de problematiek rond de populatie damherten. Ook zou ik graag iets meer horen over de (vermoedelijke)

faunaschade die damherten aanrichten en wanneer die wel of niet vergoedt wordt in dit specifieke geval. Hopelijk

kan jij mij daar meer over vertellen. 

Verder zou ik graag met je overleggen of het mogelijk is om de verantwoordelijk gedeputeerde hierover te

interviewen voor onze uitzending. Wellicht vooruitlopend: de opnames voor deze uitzending vinden waarschijnlijk

plaats op woensdag 8 september. 

Ik hoor graag wanneer ik je het beste kan bellen om even te overleggen.

Hartelijke groeten,

Redactie Pointer
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KRO-NCRV gelooft in een samenleving waarin plek is voor iedereen en waarin we omkijken naar elkaar. 

KRO-NCRV gelooft in een samenleving waarin plek is voor iedereen en waarin we omkijken naar elkaar. 


